
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2022. február 10. (18:30-19:55) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Diczkó Dalma   Elnök 

2. Szőke Júlia    Alelnök 

3. Horváth Szonja   Gazdasági Bizottság elnöke 

4. Fejes Zsófia    Diákjóléti Bizottság elnöke 

5. Tóth Cintia    Tanulmányi Bizottság elnöke 

6. Bölcskei Dalma   Külügyi Bizottság elnöke (online) 

7. Gál Anna    Perspektíva főszerkesztő (online) 

8. Szépréti-Nagy Dorka            Ellenőrző Bizottsági tag 

 

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes. 
Diczkó Dalma javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szépréti-Nagy Dorka. 
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. A nyílt nap és az Educatio kiállítás szervezési visszajelzései 
2. Rendezvényekkel kapcsolatos kérdések 
3. A Gólyatáborral kapcsolatos kérdéskörök és problémák összeírása és 

átbeszélése 

1 
 



 

4. Beszámolók 

5. Egyebek 

 
Diczkó Dalma 18.36 perckor elkezdi az ülést.  
 
Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 

1. A nyílt nap és az Educatio kiállítás szervezési visszajelzései 

  

Tóth Cintia beszámol az Educatio kiállításról és a Nyílt napról. Elmondja, hogy a 
szervezés elején adódtak kommunikációs nehézségek, de sikeresen lezajlottak az események. 
A Kommunikációs Irodával és a Delegált Kör tagjaival is könnyű volt az együttműködés és 
minden rendben lezajlott. A Nyílt hét során a heti online előadások mellett volt egy jelenléti 
nap is. Ennek során sok részlet kidolgozásában számítottak a HÖK tagjaira, azonban ez nem 
volt előre lekommunikálva minden esetben, így ebből adódott némi nehézség. Ettől eltekintve 
azonban a Nyílt hét is sikeresen zajlott le. Tóth Cintia elmondja, hogy a promóciós termékek 
megfelelő mennyiségben álltak rendelkezésre. 

Szőke Júlia felveti, hogy a Tanulmányi Bizottság egy tagja lehetne delegálva a 
Rekrutációs Bizottságba, mely a későbbiekben megoldhatná az esetleges problémákat. 

  

2. Rendezvényekkel kapcsolatos kérdések 

  

Diczkó Dalma a rendezvényekkel kapcsolatos kérdésekkel folytatja. Abban az esetben, ha az 
Elnökség úgy dönt, tartható lenne a PPK szokásos, havonta megrendezésre kerülő saját kari 
rendezvénye. Ugyanakkor egyéb, egyetemen belüli, az Animátor Körrel kapcsolatos 
eseményeket nem tudnánk tartani. Diczkó Dalma kikéri a jelenlévők véleményét a helyzetről. 
Az egyik lehetőség, hogy semmilyen rendezvényt nem tartunk, ameddig dékáni engedélyt 
nem kapunk rendezvényekre. A másik pedig, hogy a szokásos kari rendezvényt és egyéb 
külső helyszínen lévő eseményeket megtartunk. Horváth Szonja támogatná, hogy PPK-s saját  
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rendezvényt tarthassunk. Tóth Cintiának vannak kétségei azzal kapcsolatban, hogy hogyan 
kommunikáljuk le, hogy miért nincs megtartva egy rendezvény, míg egy másik viszont igen. 

  

3.A gólyatáborral kapcsolatos kérdéskörök és problémák összeírása és átbeszélése 

  

Gólyatáborral kapcsolatos kérdésekkel folytatódik az ülés. Diczkó Dalma elmondja, 
hogy az EHÖK szeretne egy munkacsoportot, amely a gólyatáborok operatív előkészítésében 
venne részt. A jelenlévők ismertetik az ötleteiket ennek megvalósítására. A részleteket a 
későbbiekben egyeztetik, de arra kéri a csapatot, hogy gondolkodjanak a lehetséges 
megoldáson. 

Diczkó Dalma elmondja, hogy Dávid Szamanta nem vállalta el a gólyatábor 
koordinátorsági felkérést, így jelenleg Bartók Réka válaszára várnak. 

Diczkó Dalma megkérdezi a jelenlévőket, hogy továbbítson-e valamilyen kérdést az 
EHÖK felé. Felmerül, hogy a korábban említett munkacsoportba hány főt várnak, illetve a 
hangtechnika biztosítva van-e, valamint a gólyatáboros pólók kérdésköre. 

  

4. Beszámolók 

  

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy folyik a szociális támogatások bírálásának 
folyamata. 

Horváth Szonja beszámol, hogy a mai nap folyamán elküldte a megrendelést az 
animátor és veterán oklevelekre. 

Tóth Cintia beszámol arról, hogy a delegált képzésre folyik a jelentkezés, de az 
alacsony jelentkezői létszám miatt kitolták a határidőt. Ismerteti azt is, hogy részt vett 
Tanulmányi Bizottsági ülésen, amelyen a nappaliról levelező tagozatra való átjelentkezési 
kérelmekről volt szó, melyet kapacitáshiány miatt nem támogattak, elutasításukat támogatták.  
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Diczkó Dalma elmondja azt, hogy csak 2 félév után lehetséges átjelentkezni, el fogják 
távolítani a HKR-ből. Az sem megfelelő, hogy a hallgatók előfeltétel gyengítésre nem 
kérhetnek méltányossági kérelmet. Elmondja, hogy a HKR-t át kell nézni, majd módosítani 
néhány pontját. Ehhez egy munkacsoportot hozna létre, melynek tagjait a későbbiekben jelöli 
ki. 

Tóth Cintia bejelenti, hogy Tóth Zsófia elfogadta a felkérést a tudományos referens 
pozícióra. 

 
5. Egyebek 

 
Nem érkezett több bejelentés, így Diczkó Dalma az ülést 19:55 perckor lezárja. 
 
 
 
Budapest, 2022. február 10.  
 
 
Diczkó Dalma Szépréti-Nagy Dorka 
        elnök tag 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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